
Rada Gminy Kalinowo 

Radni – Sesja Nadzwyczajna 

Protokół nr XLVII 

XLVII Sesja w dniu 29 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:29 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Aneta Budzińska  

2. Mieczysław Głębocki 

3. Lucjan Górski 

4. Małgorzata Karwowska 

5. Ilona Kierkla 

6. Iwona Kulbacka 

7. Dariusz Kuprewicz 

8. Marek Markiewicz 

9. Iwona Michniewicz 

10. Marek Nalewajko 

11. Mariola Raczyńska 

12. Tadeusz Rymarczyk 

13. Bogumiła Skarżyńska 

14. Tadeusz Suchański 

15. Krzysztof Wiśniewski 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mieczysław Głębocki 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Marek Nalewajko, 

Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Michniewicz, Mariola Raczyńska 

 



3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) porozumienia z Gminą Miastem Ełk w zakresie zorganizowania międzyszkolnego punktu 

nauczania religii wyznania prawosławnego w Ełku 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Bednarowicz 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

porozumienia z Gminą Miastem Ełk w zakresie zorganizowania międzyszkolnego punktu 

nauczania religii wyznania prawosławnego w Ełku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Marek Nalewajko, 

Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Michniewicz, Mariola Raczyńska 

 

Uchwała nr XLVII/315/2023 

 

b) przyjęcia rocznego Programu Współpracy Gminy Kalinowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2024 roku 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego Programu Współpracy Gminy Kalinowo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Marek Nalewajko, 

Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Michniewicz, Mariola Raczyńska 

 



Uchwała nr XLVII/316/2023 

 

c) uchylenia uchwały nr XLV.304.23 Rady Gminy Kalinowo z dnia 14 września 2023 r. w 

sprawie ustalenia opłaty za wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewni na 

oczyszczalni ścieków komunalnych w Kalinowie oraz w Pisanicy dostarczanych pojazdami 

asenizacyjnymi 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały nr XLV.304.23 Rady Gminy Kalinowo z dnia 14 września 2023 r. w 

sprawie ustalenia opłaty za wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewni na 

oczyszczalni ścieków komunalnych w Kalinowie oraz w Pisanicy dostarczanych pojazdami 

asenizacyjnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Marek Nalewajko, 

Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Michniewicz, Mariola Raczyńska 

 

Uchwała nr XLVII/317/2023 

 

d) powierzenia organowi wykonawczemu uprawnień do ustalania wysokości opłat za 

korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

powierzenia organowi wykonawczemu uprawnień do ustalania wysokości opłat za 

korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Marek Nalewajko, 

Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 



NIEOBECNI (2) 

Iwona Michniewicz, Mariola Raczyńska 

 

Uchwała nr XLVII/318/2023 

 

e) zmian budżetu gminy Kalinowo na 2023 rok 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu gminy Kalinowo na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Marek Nalewajko, 

Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Michniewicz, Mariola Raczyńska 

 

Uchwała nr XLVII/319/2023 

 

4. Wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Marek Markiewicz 

Chciałbym podpytać Panie Przewodniczący, Panie Wójcie jak tam sytuacja z tym 

namalowaniem naszej altany? Bo ja wiem, że impregnat był wydany. No ja rozumiem, że teraz 

aura to nie pozwoli pewnie na malowanie. Ale że po prostu mieć to w pamięci, gdzieś zapisać. 

Bo impregnat ponoć jest. Żeby nie uleciało z pamięci, tak przypominam. Żeby na wiosnę 

ruszyć. Na wiosnę przynajmniej. Dobrze byłoby zabezpieczyć, co prawda tam te deski dosyć 

grube są, no, ale po zewnętrznej. 

 

 

- Bogumiła Skarżyńska 

 

Ja mam taką prośbę do Pana Wójta, bo jak ja zadzwonię, albo któryś z radnych to pewnie 

zostanie to potraktowane, tak jak zostaniemy. Chodzi o zarządcę drogi tej Kalinowo-Sędki do 

Ełku, tej starej 16. Bo przez ostatni tydzień jak się działo na drogach, to co się działo, ta droga 

proszę mi wierzyć ani razu nie widziała piaskarki. W ogóle tam nie sypią niczym. Jak do Sędek 

się jedzie. Od Kalinowa do Sędek i od Sędek do Ełku. to jest chyba droga krajówka i jest chyba 

najgorzej utrzymaną drogą w rejonie. Wojewódzka przepraszam. Piaskarki nie było, jak była 

gołoledź po prostu nic się nie działo. W tej chwili 2 cm śniegu spadło wczoraj czy przedwczoraj, 



tam jest cały czas szklanka na tej drodze. Tam się po prostu nie da jeździć. Może jak gmina tam 

gdzieś zadzwoni i Pan zainterweniuje to będzie trochę inna reakcja. Przypomnieć im, że mają 

też jakieś obowiązki. Tak, mówię jak do Sędek jeżdżę to ostatnio super się jechało, bo droga 

była po prostu czyściusieńka, naprawdę. To od Sędek do tego, to jest masakra, 50/h. I 

momentami na tych wiaduktach, na zakrętach to człowiek wyląduje na barierkach czy chce, 

czy nie chce.  Ja już przemilczę fakt, że ta droga, która jest ten kawałek za zjazdem na Chełchy 

i ten rów jest zdecydowanie głębszy niż 2,5 m, tam powinny być barierki. Bo tak naprawdę ta 

droga była, te rowy nie były mierzone po, przed oddaniem tej drogi. Tam wpaść to ja po prostu, 

nie życzę nikomu. Tam jak robiono  ten kawałek drogi od Chełch do, znaczy od tego zjazdu na 

Chełchy do ronda to zrobiono oświetlone przejście dla pieszych, które jest cały czas wygaszone. 

Więc nie wiem, po co tam ktoś wydał pieniądze, żeby zamontować oświetlenie, jak ono po 

prostu w ogóle nie świeci.  To nie świeci to przejście. Nie świeci o 17, nie świeci o 20 nie świeci 

o 22. 

- Tadeusz Suchański 

Zjeżdżając z ronda w stronę Mazurowa, tam powinna być barierka. Ten rów jest głęboki. Na 

Pisanicę tutaj. Tak, tak. Ten zakręt jest z deka wygięty, w prawą stronę. To nic, ale nie daj Boże 

jakaś ślizgawica i lecisz. Ściągnie cię i dachujesz. A to głęboki rów tam jest. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Kalinowo 

  

 

Przygotował(a): Anna Szyłak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


